
Slaba oprema srednjih šol
Na OK ZSMS j e bil 15. oktobra posvet s predstavulti ZSMS

srednjih sol n i lemo aktaalni proMemi rzgoje in izobiazevanja ter
domska proMematUta.

SrednjeSolska mladina ze Stiri leta opozarja na nepravilnosti
naiega vzgqjnoizobrazevalnega sistema. Dejstva o napakah sred-
njega usmerjenega izobraievanja so bila zc neStetokrat zapisana,
mladi Se vedno cakajo in upajo, obenem pa opozarjajo Se Da nove
probleme, ki se Se pojavljajo.

Na srednji kemijski Soli ze dalj <Sasa pricakujejo, da bo Sola
adaptirana. Sanitarije so v slabem slanju, v strani&cih ni papirja,
mila pri umivalnikth. nekaien razredi nimajo kosev za smell.
Laboratoriji so zastareli, preskromni za kvalitetno prakticno delo.
Mladi si ob kredi in tabli ne morejo pridobiti uslreznih prakticnih
znanj, tako da se upraviceno bojijo, kako se bodo znaSli v svojem
poklicu.

Ucenci srednje agrozivilske sole iz Kamnika so ie nekaj let
revezi zaradi neuranc lokalne politike. Vecuia se jih mora iz
Ljubljane voziti v Kamnik, torej morajo vstajati ob 5. uri zjutraj,
da pridcjo pravocasno v sob . Ostali, ki se vozijo iz dolenjskega in
gorenjskega predela, pa morajo zaradi slabih avtobusnih zvez
vstajati se prej in so se kasneje doma. Tudi tisti, ki bivajo v domu,
ki je v Domialah, niso dosli na boljSem. Tudi u se morajo v
Kamnik voziti.

Oprema Sole je po mnenju dijakov slaba, tnajhni stolCki, tabla,
kreda. To je vse. Ucenci vztrajajo, ker so se pac odlocili za tak
poldic, zaradi osem do deveturne odsotnosti od doma pa si zelijo
vsaj toplo prehrano.

Do sedaj so imeli dijaki prvih letnikov obvezno hladno prehrano
(kruh, paSteta, hladni kakav, jabolko). Ta hrana je ostajala, dijaki
so si jo nosili s seboj ali so jo raje sami kupovali. V zadnjem casu pa
so prisli v Soli na idejo, da uvedejo obvezno prehrano za vse Stiri

letnike. Mladi se terau upirajo, ker mcnijo, da bi bila topla
prehrana boljSa reSitev, hrana vsaj ostajala ne bi.

V odgovor so dobili podatek, da je analiza, ki so jo na Soli
izdelali, pokazala, da ni zanimanja za tople obroke, in da zato
uvajajo hladno prehrano.

Mladi se bodo na Soli potrudili, da bodo s svojo analizo in
vpraSalniki skuSali ugotoviti prave potrebe dijakov. Tako se bodo
znebili obcutka, da jim na Soli Ie zato vsiljujejo hladno prehrano,
da bodo kasneje lahko rekli, da so za prehrano poskrbeli, pa med
ucenci potem ni bilo zanimanja, ker je hrana ostajala.

Mladinci iz Doma na Gerbicevi so bili o bojkotu prehrane
dijakov ze obveSceni. Ravnatelj jih je podrobno seznanil s tem, kaj
vse je vracunano v ceno, ki jo dijaki za bivanje v domu plaftijejo.
Dijaki so se zavzemali za to, da se sistemsko uredi placevanje
osebnih dohodkov tehnicnega kadra. To je bilo na zadnjih pogovo-
rih z izobraievalno skupnostjo tudi doseieno.
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